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To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From: 512e t1@ 5.1.2e |)
Sent: Sun 3/14/2021 1:21:29 PM

Subject: RE: annotaties en stukken Veiligheidsberaad

Received: Sun 3/14/2021 1:21:30 PM

HERE prima. Dan stuur ik in elk geval de twee annotaties over Q plicht en routekaart alvast door naar [RES EEE
Met vriendelijke groet,

51.2

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Projectdirectie COVID-19

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

www rijksoverheid.nl

var: [EXER 1.(ED) JEEEEM iwi

Verzonden: zondag 14 maart 2021 12:57

CREE @ minvws.nl>;
CREE @ minvws.nl>;

BE rm RE: annotaties en stukken Veiligheidsberaad

0

5.1.2e

5.512¢ 5.1.2 | @minvws.nl>
CRPLY (ER @minvws.nl>

Hi all,

Dank.

Akkoord met het stuk dat net Gl rondgestuurd,
Fijn Jeroen, als je nog even na kunt gaan hoe ze het proces voor zich zien, graag.

Misschien morgen samen nog even reageren near BRERant at zou wel netjes zijn.

ENE

van: |BEIEEEEEDHEE2 ninvws.ni>
Verzonden: zondag 14 maart 2021 12:24

6128 3.512 612e fa A. @minvws.nl>

5.1.2e LEE Ze 8 1.2 Dminvws.nl>; 02 EE) SEE ov. IEEE, ERE. (ED
ERI @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: annotaties en stukken Veiligheidsberaad

Dag allen, zie in paars mijn reacties.

Groet, IENIEN

Verzonden: zondag 14 maart 2021 12:00

51.2e sie 5.1.2e minvws.nl>

minvws.n!>; [EKER ER. (EER)JEEXEXM© minvws.ni>
a, RE: annotaties en stukken Veiligheidsberaad

i5.120(QS51.22Bf5.1.20
Bijgaand de aangevulde annotatie nav de punten vanEBEQ hieronder. Even reactie rer EXER punt in rood en cursief:

Bij de routekaart,
. In de anno aangeven wat de status van die stukken is. Ik heb in de annotatie op twee punten in Rood aangegeven dat VWS

deze stukken onderhands toegestuurd heeft gekregen en nog niet openbaar zijn.

gk: ua)
is dit inderdaad zo of zijn deze inmiddels

ook openbaar gemaakt? Ik laat het even aan jou om deze twee punten al dan niet aan te vullen/te verwijderen want daar zit jij

beter in dan ik. ©)
Dat klopt. Deze stukken heeft het VB nog niet vrijgegeven. Dat komt wellicht nog morgen en anders tijdens het VB
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maar dan zijn we alvast voorbereid. Als daarin wijzigingen optreden morgen dan laat ik dat weten. Ik zal er nog

even achteraan bellen want vindt dit zelf ook niet erg werkbaar. Het is wel een bewuste keuze van het VB.

- Die zijn toch onderhands gedeeld? Of staat dit VRAA stuk op de agenda? We willen ze niet in de problemen brengen door

tegen andere VR’s te zeggen dat wij ze al wel hadden. dit weet jij beter dan ik. Kan jij dit, indien deze stukken idd gedeeld

zijn met andere VR’s dit opnemen in de annotatie? Daar heb ik geen zicht op.

Die stukken zijn onderhands gedeeld en de bedoeling is dat het besproken wordt of in elk geval meegedeeld aan de

minister. Daarop is hij dus nu voorbereid. Men wil dit bij het agendapunt 4 (routekaart) dus inbrengen. Het stuk

staat niet officieel op de agenda. We moeten het zien als een idee/suggestie waarover VB in debat wil (voor zover

Hugo dat ook wil want hij hoeft er niet diep op in te gaan)
3 Inhoudelijke mis ik 1 punt: Wat vinden wij ervan, inhoudelijk? Is het in te passen in ons verhaal? Ik heb in de annotatie hier

een extra bullit over opgenomen. Zie in de bijgaande annotatie deze in rood en cursief. zonder tegenbericht van ERE over

de inhoud van deze nieuwe bullit: wil jij deze rood en cursief aangegeven punten in normale tekst zetten? Bij voorbaat dank! Prima.

- En wat is het verschil tussen Amsterdam en Rotterdam? Er was bestuurlijk nogal wat gedoe, begreep ik. Over het gedoe

heb ik geen info, maar over het verschil tussen VR AA en VR RR heb ik in de annotatie ook een extra bullit opgenomen. Zie in de

bijgaande annotatie deze in rood en cursief. zonder tegenbericht varjKE over de inhoud van deze nieuwe bullit: wil jij

deze rood en cursiefaangegeven punten in normale tekst zetten? Bij voorbaat dank! Prima.

Toegangstesten, inderdaad de PM’s nog eruit

- Staat in de anno nog een PM dat|EEETS nog aanlevert. Mijn sheets zitten inmiddels in de presentatie, voorafgaand aan de

punten mbt toegangstesten. Deze punten spreken voor zichzelf; vandaar dat ik geen spreeklijn heb opgenomen in de annotatie mbt

de slides die over de routekaart gaan. OK.

- En een PM van | EEEENDie volgt via| EXER vandaag.

Groet!

5.1.2e

ver: ISE3 BE GNED) JREREMc ins.Verzonden: zondag 14 maart 2021 11:22

@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: annotaties en stukken Veiligheidsberaad

Dank voor je voorbereiding.
Ik heb nog een beperkt aantal opmerkingen.
Zouden die nog verwerkt kunnen worden?

Bij de routekaart,
- In de anno aangeven wat de status van die stukken is.

- Die zijn toch onderhands gedeeld? Of staat dit VRAA stuk op de agenda? We willen ze niet in de problemen brengen door

tegen andere VR’s te zeggen dat wij ze al wel hadden.
- Inhoudelijke mis ik 1 punt: Wat vinden wij ervan, inhoudelijk? Is het in te passen in ons verhaal?
- En wat is het verschil tussen Amsterdam en Rotterdam? Er was bestuurlijk nogal wat gedoe, begreep ik.

Toegangstesten, inderdaad de PM's nog eruit

- Staat in de anno

ji
een PM datERIETg oo aanlevert.

- Eneen PM va

Quarantaine is op hoofdlijnen. Alles zit er wel in, mooi. Fijn dat die reactie op hun input er al in zit.

Is goed en voorzichtig/voorwaardelijk geformuleerd

Veel dank.

Laat even weten of lukt om die routekaart punten aan te passen.

c+IE

Van: BERF-EREERE ER Bl ) JEBEM 2 ninvws.ni>
Verzonden: zaterdag 13 maart 2021 16:04

XFS. (BREE

5.1.2e)] <

< minvws.nl>

5.1.2e a minvws.nl>; 5.1.2e
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iC. ivs.i>;
REESE)

<JEKERI o minvws.o >; IEKERN, BE. (EKEXD)EKER© minvws.ni>;
5.1.2e 1512 RLY) < ES @minvws.nl>

Onderwerp: annotaties en stukken Veiligheidsberaad

cers
Bijgaand de stukken en annotaties voor het Veiligheidsberaad van maandag.
De annotatie over de toegangstesten (agendapunt 5) wordt morgen rond 11.00 met Peter besproken en aangepast. Deze is dus

nog concept.

De overige annotaties zijn definitief en afgestemd met degenen in de CC.

Voor de routekaart geldt dat er een presentatie en annotatie en bijlage is (agendapunt 4). In de presentatie is ook het punt

toegangstesten geintegreerd.
Voor quarantaineplicht is er een annotatie; de stukken zijn vanuit het VB verstuurt (agendapunt 6).

Me heb ik afgesproken dat de DG Sonnema de stukken vanavond zou kunnen ontvangen maar omdat toegangstesten

nog niet definitief is, is het misschien beter de stukken morgen naar de DG te sturen.

Laat maar weten wat jouw voorkeur heeft zodat ik dat metjEXER) kan afstemmen.

Met

erei

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Projectdirectie COVID-19

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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